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Part baixa de la carretera de la Vallensana, aquesta setmana

Ajuntament i policies es coordinen des de juliol per acabar 
amb un fenomen que ha augmentat els caps de setmana

Grua municipal, gestionada per Engestur
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Cada matí, el servei de grua es posa en marxa 
a les sis del matí des del dipòsit municipal, a 
Can Cabanyes, al barri de Lloreda. No és fins 
les 8h, però, que les primeres grues surten a 
circular pels carrers de Badalona. Durant dos 
torns, un de matí i un altre de tarda, els quatre 
vehicles que té en propietat Engestur, empresa 
que gestiona la grua, atenen requeriments de 
la Guàrdia Urbana, trucades ciutadanes i re-
tiren de la via pública els cotxes i motos que 
incompleixen el reglament de trànsit. Al final 
del dia, una mitjana d’uns 30 vehicles han es-
tat remolcats fins al dipòsit.

Disminució de la recaptació i les infrac-
cions
Poden semblar molts o pocs, però la realitat 
és que la freqüència amb la que actua la grua 

La recaptació de la grua 
municipal ha caigut més 
d’un 20% en cinc anys
El servei ha passat de recaptar 1,8 milions 
d’euros, el 2011, a 1,4 milions, el passat 2015

ha experimentat una forta davallada els darrers 
anys. Des de 2009, aproximadament, l’activitat 
del servei ha baixat quasi un 50%, expliquen 
els seus responsables; i, amb ella, la recap-
tació d’Engestur en aquest àmbit. Dels 1,8 
milions aplegats l’any 2011, per exemple, els 
comptes del servei han anat caient progres-
sivament fins als 1,4 milions del passat any. 
De moment, aquest 2016, a l’alçada d’agost, 
s’havia experimentat un lleu increment fins als 
914.000. El cost de manteniment del servei, 
amb 23 treballadors en plantilla, és d’una mica 
més d’un milió d’euros, pel que l’únic benefici 
resultant es dedica a reinvertir en el propi ser-
vei. Pel que fa a nombre de cotxes remolcats 
per estar estacionats o aparcats en una situa-
ció inadequada, en només un any, els prop de 
16.000 serveis de 2014 es van convertir en els 

El ‘top’ de les infraccions 
més habituals
Quins són els casos de grua més habituals?
La grua pot actuar en moltes situacions di-
ferents, però sense dubtes hi ha una sèrie 
d’infraccions comeses pels conductors que es 
troben en la part més alta d’aquesta malaurada 
classificació. En el primer lloc de la graella del 
passat 2015 trobem més de 3.200 actuacions 
per vehicles estacionats en espais reservats 
a altres usuaris, com poden ser les places 
privades de minusvàlid, les parades o carrils 
d’autobús, parades de taxis o càrregues i des-
càrregues particulars, entre altres.

La ‘medalla de plata’ se l’endú tot un clàssic 
que treu de polleguera a molta gent en algu-
nes zones de la ciutat a certes hores. Parlem 
de l’aparcament en vies de circulació o ocu-
pant part dels carrils convencionals, que l’any 
passat va obligar a la grua a intervenir més de 
2.400 cops. Als dos errors d’aparcament més 
destacats de la llista els segueixen altres com 
ara les zones de càrrega i descàrrega (1.161 
serveis); les places de mobilitat reduïda (854) 
o les zones marcades en color groc (821).

1 - Una grua surt del dipòsit  2- Mapa de la divisió del territori municipal que fa la grua i els respectius 
serveis de 2015 3- Alguns dels vehicles més antics del dipòsit / Fotos:  Javier Torres / Engestur
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La logística de la grua divideix la ciutat 
en quatre zones, les mateixes que la 
Guàrdia Urbana: Llefià-La Salut; Sis-
trells, Lloreda, Sant Crist i Montigalà; 
Artigues, Sant Roc, Congrés, Gorg, 
Can Claris, Raval, Progrés, La Mora i 
Front Marítim i, per últim, la resta de 
la ciutat. La zona 1, que és la més gran 
quant a extensió i que aplega més ba-
rris, tota la part nord, és la que va acu-
mular més intervencions el 2015, prop 
de 5.000. La de Llefià-La Salut, no 
obstant, tot i ser la més reduïda, però 
també la més densa, arriba als 3.800 
serveis; en aquest sentit, seria el dis-
tricte amb mes cotxes remolcats. Les 
dues restants sumen 2.700 i 2.200. La 
grua és un dels elements de seguretat 
vial que desperta més antipaties entre 
la població, i això també deriva en ru-
mors molts cops malintencionats. En 
aquest sentit, i per tal de desmentir 
mites, els responsables del servei ne-
guen que es focalitzi l’atenció en unes 
zones més que en altres.

Llefià-La Salut, 
el districte 
amb més grua

13.700 de 2015. Enguany, fins al mes d’agost, 
se’n sumaven poc més de 8.000. Però per de-
tectar l’inici del descens ens hem de remuntar 
a anys enrere. 
Els responsables del dipòsit situen l’inici de 
la disminució l’any 2009, quan s’enganxaven 
de l’ordre de 20.000 vehicles. Un dels mo-
tius, apunten, va ser l’esclat de la crisi, però 
ni molt menys l’únic. “En els darrers anys s’ha 
millorat la mobilitat, la senyalització, el trànsit 
i l’estacionament. Tot està molt més urbanitzat. 
Engestur també ofereix 10.000 places d’apar-
cament. Hem aconseguit reduit el nombre 
d’infraccions d’estacionament”, argumenta el 
gerent de l’ens municipal, Christian Carneado. 

La cara social d’un servei estigmatitzat
Tot i que la grua és un servei amb una imatge 

negativa i de caire sancionador, la seva gestió 
també té una vessant social i d’ajuda a la ciutat 
que no s’acostuma a veure ni valorar, desta-
quen els responsables del dipòsit. El pas-
sat any, per exemple, es van fer més de 600 
moviments per qüestions com ara seguretat 
ciutadana, ordre vial, festes -Cavalcada de 
Reis- o demandes municipals i judicials. “En 
els darrers anys, la grua és cada cop menys 
recaptatòria i més social”, destaca el gerent.

Dipòsit judicial 
A banda dels cotxes que remolca la grua, el 
dipòsit acull també els cotxes implicats en 
causes judicials i policials que els jutjats ba-
dalonins requisen i retenen preventivament. 
Cada any, de fet, entren uns 30 vehicles per 
aquests motius, que es van acumulant men-
tre no es resolen els seus respectius casos. 
El cotxe més antic de les instal·lacions, de 

fet, és un vehicle d’una causa judicial que 
va entrar el 2005. “Els vehicles judicials ens 
treuen molt d’espai. A dies, el dipòsit està 
col·lapsat”.

Grues amb 10 anys d’antiguitat
A banda de la manca d’espai, una de les ne-
cessitats més pronunciades del servei és la de 
renovar els vehicles. Les quatre grues de que 
disposa ara el dipòsit sumen al voltant de 10 
anys; una d’elles, concretament, sobrepassa la 
dècada. L’antiguitat dels remolcs provoca que 
els costos de reparació anuals pugin fins als 
60.000 o 70.000 euros, quan una grua nova 
suposa una despesa d’uns 50.000 euros. “El 
passat mandat s’hauria d’haver començat a 
renovar la flota, però no es va invertir ni un 
euro”, lamenta Carneado. El següent objectiu 
del servei de grua, avança, és iniciar aquest 
procés el més aviat possible.
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Estudien la instal·lació d’un radar mòbil per enxampar els infractors

Fa uns mesos que Canyet es veu 
afectat per la curiosa i perillosa 
pràctica de carreres il·legals de 
cotxes i motos a la part més baixa 
de la carretera de la Vallensana, 
a partir de l’estació de bombers 
i durant les nits. Des del mes 
de juliol, els veïns van notar un 
augment i consolidació d’aquest 
fenòmen que sí s’havia donat an-
teriorment però de forma puntual. 

“És un problema que es dóna 
des de fa temsps però que ha 
repuntat els darrers mesos, per 
això vam entrar en contacte amb 
policia i Ajuntament”, explica el 
president de l’AVV de Canyet, 
Pepe Sánchez. El passat di-
jous, precisament, es va produir 
una reunió entre el Consistori, 
el veïnat, la Guàrdia Urbana i 
els Mossos d’Esquadra, cos 
responsable de la seguretat 
d’aquesta carretera, ja que és 

Ajuntament i policies persegueixen 
les carreres il·legals a la Vallensana

considerada interurbana. 

Identificacions de cotxes i 
conductors 
Segons va trascendir a la troba-
da, la policia catalana manté actiu 
un operatiu des dels mesos d’es-
tiu per controlar les curses. Els 
caps de setmana, que concen-
tren el gruix d’aquesta activitat, 
els Mossos engeguen patrulles 
no logotipades i la iniciativa ha 
donat alguns fruits. Els darrers 
dos mesos, s’han produït dues 
denúncies i diferents identifica-
cions, expliquen fonts munici-
pals.

Instal·lació de radars mòbils
El regidor de districte, Francesc 
Ribot, explica que es tracta d’un 
problema difícil de combatre per-
què és complicat enxampar els 
implicats ‘in fraganti’. “Si algú 
truca perquè sent els sorolls, 

Reclamació veïnal al PAM
ELS VEÏNS VOLEN QUE LA VALLENSANA 
SIGUI UNA VIA URBANA

Aprofitant la problemàtica de les 
carreres, l’AVV ha posat sobre la 
taula la demanda per convertir 
la carretera de Canyet en una 
via urbana que passi a ser ges-
tionada per l’Ajuntament. A dia 
d’avui, és una via interurbana 
a càrrec de la Diputació, i això 
dificulta normalitzar els vials 
per als vianants. “Volem que hi 
hagi més seguretat, il·luminació 
i mesures perquè els cotxis no 

vagin tan ràpid. Hi ha mols 
trams sense vorera pels que no 
es pot passar”, explica Pepe 
Sánchez. El president veïnal 
apunta que existeix un informe 
de la Diputació de l’any passat 
que apostar per la conversió en 
via urbana, i així ho ha dema-
nat Canyet al procés participa-
tiu del Pla d’Acció Municipal. 
Una mitjana de 6.500 cotxes 
diaris passen per la carretera.

quan la policia arriba ja han mar-
xat, per això és útil la presència 
els caps de setmana”. Més enllà 
d’aquest dispositiu, que conti-
nuarà vigent, en principi, una de 
les opcions que se sospesaran 
serà la de col·locar un radar mò-
bil en algun punt del tram afectat 
per aconseguir identificar els ve-
hicles participants. 

“No volem que això acabi 
sent com l’Arrabassada”
“Ens preocupa molt perquè és un 
risc per als que corren i per a la 

resta de la ciutadania”, lamenta 
Ribot. El president veïnal des-
taca la “contaminació acústica” 
que suposa per al barri durant 
les nits, i el perill que comporta 
per a la resta de conductors. “És 
un tram pel que passen molts 
cotxes i ambulàncies de camí a 
Can Ruti. Esperem no haver de 
lamentar res”. Per això volen una 
coordinació total entre cossos, 
amb l’objectiu de “normalitzar la 
circulació” i evitar que es conver-
teixi en un “problema cíclic com 
a l’Arrabassada de Barcelona”. 

Els Mossos, que confirmen 
que els operatius i les coor-
dinacions es mantindran les 
properes setmanes, insis-
teixen en la importància de 
la col·laboració ciutadana, 
a qui demanen contactar al 
112 per avisar d’aquestes 
curses.

Crida dels 
Mossos a la 
ciutadania
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L’Ajuntament cobrarà 
una taxa als propietaris de pisos buits
El govern gravarà aquells immobles que estiguin desocupats més de dos anys

Badalona començarà a fer pagar el proper 
2017 els propietaris d’aquells pisos que es-
tiguin buits durant més de dos anys sense 
justificació. El govern impulsarà una taxa 
que s’inclourà en la proposta d’ordenan-
ces fiscals que aquesta setmana presen-
tarà i que els propers dies negociarà amb 
l’oposició per portar a aprovació el mes 
d’octubre, en un ple extraordinari. La taxa, 
que rondarà els 800 euros, segons fonts 
municipals, anirà de la mà de la nova or-
denança reguladora del procediment sobre 
verificació d’habitatges desocupats, que 
s’està acabant de treballar i que també es 
vol elevar a Ple el mes d’octubre. Aquesta 
defineix com a habitatge buit aquell que 
roman desocupat sense causa justificada 
per un termini de més de dos anys. La nor-
mativa recollirà excepcions com ara treba-
lladors/es desplaçats per motius de feina, 

canvi de domicili per situacions de depen-
dència o afectats per expedients de ruïna, 
entre d’altres. La nova ordenança, explica el 
regidor d’Urbanisme, Oriol Lladó, ajudarà a 
definir els pisos buits i a fomentar la seva 
cessió per al lloguer social. En les pròximes 
setmanes, s’elaborarà un programa d’ins-
pecció d’habitatges. “El govern té clar que a 
la ciutat tenim més de 1.300 pisos buits de 
grans tenidors, que el nostre pla d’inspec-
cions prioritzarà”. Un cop comprovat que 
l’habitatge ha estat buit més de dos anys i 
cobrada la taxa, si el propietari no cedeix 
l’immoble per a lloguer social, l’Ajuntament 
entrarà en la via sancionadora que permet 
la llei catalana d’habitatge de 2007, que 
contempla multes de entre 5.000 i 900.000 
euros. El govern ha reforçat l’Oficina Local 
d’Habitatge, que veurà incrementat de forma 
important el seu pressupost l’any 2017. 

El govern creu que el vial hauria de ser de competència metropolitana

El govern municipal preveu una in-
versió d’un milió i mig d’euros en la 
millora de la carretera de Can Ruti, 
una via que connecta la B-20 amb 
l’Hospital Germans Trias i Pujol i 
que actualment presenta impor-
tants problemes d’accessibilitat i 
de pavimentació. 

Reclamació a l’AMB
Així ho ha anunciat aquest dime-
cres l’alcaldessa de Badalona, Do-
lors Sabater, que també ha demanat 
a l’Àrea Metropolitana de Barcelona 
un estudi d’actuació que “va molt 
més enllà de la pavimentació de 
la carretera ja que un dels temes 
a millorar és la seguretat i l’acces-
sibilitat dels vianants”. El govern 
municipal considera que la carrete-
ra traspassa les fronteres locals pel 
que fa a la seva rellevància i dema-
na que  “la titularitat d’aquesta in-
fraestructura sigui metropolitana”. 

Badalona invertirà 1,5 milions d’euros 
en millorar la carretera d’accés a Can Ruti

L’objectiu és que aquest estudi doni 
resposta a totes les particularitats 
d’aquesta infraestructura ja que en 
el seu recorregut hi ha zona indus-
trial, vials que donen pas a urbanit-
zacions, entrades a pistes forestals 
i tot el servei al complex sanitari. 
La previsió és que entre els mesos 
d’octubre i desembre de 2016 es 

treballi en la redacció de l’estudi i 
que al llarg del primer trimestre de 
2017 es liciti el projecte. Segons 
les previsions, les obres podrien 
finalitzar el primer trimestre de 
2018. El projecte de millora serà 
finançat dins el programa PACTE 
de l’AMB. D’altra banda, aprofitant 
que recentment s’ha executat el pas 

Zona blava polèmica
UNA COMISSIÓ ESTUDIARÀ SI FER O NO DE 
PAGAMENT EL PÀRQUING DE L’HOSPITAL

A banda de les reformes dels 
accessos i la transformació del 
campus, dins l’àmbit de la mobi-
litat hi ha un tema molt candent 
a Can Ruti: l’aparcament. El debat 
sobre si s’ha de fer pagar o no per 
aparcar a la zona d’estacionament 
de l’hospital és un tema que aixeca 
ampolles però que certs sectors 
convenen necessari per millorar el 
caos viari que es genera els matins 
dels dias laborables al Germans 
Trias. El govern, preguntat aquest 

dimecres, ha afirmat que una co-
missió s’encarregarà d’estudiar 
quina és la millor i més consen-
suada solució sobre aquest punt 
en concret, encara que l’alcal-
dessa no ha donat més detalls 
ni tempos. El grup de treball 
estaria integrat per “tots els ac-
tors implicats”, segons Sabater, 
entre ells Salut, Territori, govern 
i grups municipals, entre d’altres. 
Algunes fonts apunten que de 
moment no hi ha res en marxa.

de vianants que uneix les parades 
d’autobusos amb l’entrada a l’edi-
fici de Maternitat de l’Hospital, tal 
com està previst al Pla de Mobilitat 
Urbana aprovat al Ple Municipal, 
s’ha realitzat un acte de desgreuge 

cap als cinc integrants de la Taula 
de la Mobilitat que van ser sancio-
nats pel govern del PP per pintar 
un pas de zebra reivindicatiu el 
2014. Se’ls hi va arribar a demanar 
15.000 euros

El govern municipal proposarà un paquet de 
modificacions en les ordenances fiscals per 
al 2017 entre les que destaquen una millor 
redistribució de l’IBI per a grans superfícies 
i una nova taxa de pisos buits. El gruix d’im-
postos i taxes generals quedaran congelats 
tenint en compte l’actual situació de baixa 
inflació de preus, inclòs l’IBI. Les dues prin-
cipals mesures han estat treballades i acor-
dades conjuntament amb el PSC de Bada-
lona. El Govern proposarà una redistribució 

de l’IBI per a grans superfícies comercials, 
bancàries i immobiliàries. Actualment del 
total de superfícies comercials, unes 6.680, 
el 10% més grans tenen un tipus un 5% su-
perior a la resta de comerços més petits. El 
govern proposa rebaixar aquest 5% del tipus 
de l’IBI a més de 550 comerços i ho compen-
sarà amb una pujada del 24% per a aquelles 
grans superfícies comercials amb uns valors 
cadastrals superiors als 400.000 euros, tal i 
com permet la llei, que suposen menys de 

El govern pujarà l’IBI a les gran superfícies 
i l’abaixarà a més de 550 comerços
L’executiu elabora i negocia les ordenances amb el PSC, que hi donarà suport 

Taxa per explotar comercialment el 
passeig Marítim i el Pont del Petroli
Davant l’increment d’usos co-
mercials i publicitaris del pas-
seig Marítim també s’ha creat 
una nova taxa, amb un import 
de 98 euros, per cobrir les des-
peses de tramitació per a l’ob-
tenció del permís corresponent 
de Costes per poder utilitzar 
aquest espai públic. Aquesta 
taxa no afectarà a les activitats 
no comercials, i per tant és sen-
se ànim de lucre.

l’1,5% del total de superfícies comercials. 

Bona valoració de les ordenances de 
2015
Així mateix el govern fa una valoració molt 
positiva de les modificacions efectuades per 
a aquest 2016, moltes d’elles proposades pel 
PSC de Badalona. Des del PSC, Àlex Pas-

tor afirma que, després dels bons resultats 
dels preus del passat any, han “tornat a fer 
un exercici de responsabilitat per acordar 
mesures que millorin el dia a dia dels veïns”. 
“Esperem que la gestió del govern, deficient 
en tants aspectes, estigui a l’alçada en la 
implementació d’aquestes mesures”, avisa 
Pastor.
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Engestur tindrà en compte els sous dels 
treballadors i les seves condicions laborals 
com a criteris dins d’un procés de licitació 
en la contractació pública. El clausulat so-
cial són tots aquells mecanismes que per-
meten  incloure aspectes de les polítiques 
socials i mediambientals en la contractació 
pública que realitzen les administracions, 
entitats i empreses públiques com ara En-

centre educatiu, incloent centres d’esplai 
i de lleure, pot sol·licitar la T-Escolar al 
Centre d’Atenció Personal de TUSGSAL 
(plaça d’en Joan Miró, 3). Fa alguns me-
sos, alguns centres educatius de Badalo-
na, encapçalats per l’Escola Rafael Alberti 
i per l’Escola Lestonnac, van fer arribar 
a l’Ajuntament de Badalona la petició de 
la possibilitat d’ampliar l’aplicació de la 
T-Escolar també per als autobusos de la 
ciutat. Finalment es va poder formalitzar 
un conveni per part de Tusgsal amb l’AMB 
i TMB a finals del curs passat.

Les escoles i centre educatius de Badalo-
na podran començar a utilitzar la targeta 
de transport públic escolar a les línies de 
TUSGSAL. Es tracta de la T-Escolar, un 
títol que fins ara permetia fer desplaça-
ments en metro i tramvia dins la zona de 
sistema tarifari integrat i que ara també es 
podrà fer servir als autobusos de la ciu-
tat. La T-Escolar és un títol unipersonal 
de transport de dos viatges i d’un euro 
de cost. La poden fer servir menors de 
16 anys i monitors i monitores únicament 
per a desplaçaments col·lectius. Qualsevol 

Engestur tindrà en compte 
el sou dels treballadors de 
les empreses que contracti

La targeta de transport 
escolar es podrà utilitzar als 
autobusos de Badalona 

gestur. En aquest sentit, l’ens badaloní està 
en procés de licitació del contracte de ser-
veis auxiliars per al servei d’aparcaments de 
rotació i grua municipal, i en aquesta licita-
ció s’han aplicat criteris socials a l’hora de 
valorar les ofertes presentades. No només 
l’oferta econòmica serà important, sinó que 
les condicions salarials i laborals dels tre-
balladors tindran un pes  molt rellevant.

Més de 20 hores tocant 
un cotxe amb la mà per endur-se’l a casa
El Centre Comercial Montigalà celebra els seus 25 anys amb un original concurs

Cotxe del concurs / CC Montigalà

El Centre Comercial Montigalà es troba en 
ple procés de celebració del seu 25è ani-
versari, pel que ha preparat diferents acti-
vitats, una gran festa aquest dissabte 24 i 
un concurs d’allò més original. Els propers 
dies 30 de setembre i 1 d’octubre, el centre 
oferirà la possibilitat d’endur-se un cotxe, 
que vint persones tindran l’oportunitat de 
guanyar. Però no ho tindran fàcil. El repte 
es basarà en un tipus de programa televisiu 
molt conegut als Estats Units, en el qual els 
concursants han d’aguantar el màxim d’ho-
res possible tocant el vehicle amb la mà 
sense separar-se. El guanyador del cotxe 
serà la més resistent de tot el grup. El con-
curs començarà a les 19h del divendres, dia 
30, i s’allargarà, com a molt, fins al dissabte 
següent a les 10 de la nit. Evidentment, els 
participants no podran separar la mà del 
cotxe, i hauran de dur a terme proves de 
recompensa i/o desqualificació durant tot el 
dia, per tal de dinamitzar el joc i fomentar 
la competitivitat. Cada quatre hores, això sí, 
disposaran d’un descans de 10 minuts, i el 

restaurant McDonald’s del centre brindarà 
àpats als concursants. El centre preveu fer 
retransmissions dels moments àlgids del 
concurs a través de les xarxes socials. Qui 
quedi l’últim, es proclamarà guanyador del 
cotxe. Els 20 participants s’escolliran de 
la següent manera: 10 sortiran d’un sor-
teig, el proper dia 24, entre totes aquelles 

persones que presentin dos tiquets de 
compra de dos establiments diferents del 
centre que sumin un import mínim de 30 
euros; els altres 10 se seleccionaran entre 
tots aquells usuaris que pugin a la pàgi-
na de Facebook de Montigalà un vídeo on 
expliquin perquè han de ser un dels con-
cursants.

LA GRAN FESTA DELS 25 
ANYS, AQUEST DISSABTE 
AMB ENTITATS, TALLERS, 
MÚSICA I ACTIVITATS

Aquest dissabte arriba la gran festa del 
25è aniversari amb l’objectiu de reivin-
dicar el centre com a punt de trobada 
del barri i la ciutat, i s’han programat 
diverses activitats culturals i festives 
gratuïtes obertes a tothom. Durant tot el 
dia els clients podran trobar-hi música 
en viu, tallers infantils, espectacles de 
microteatre familiar o actuacions d’enti-
tats de la ciutat com la Colla de Gegan-
ters, els Castellers de Badalona, l’ACG 
Agarimos, els Bufons del Toc, Fit Kid’s 
o el Rincón del Arte. A més, a l’exterior, 
s’hi oferiran activitats esportives de la 
mà de clubs de la comarca com el Club 
Joventut Badalona o la UDA Gramenet, 
patrocinades pel Centre Comercial.
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La coneguda pàgina de Facebook ‘Tú no eres de Badalona’ distribueix 5.000 cartells

Probablement és un dels espais 
2.0 en els que més es parlar de 
l’estat del manteniment de la via 
pública de la ciutat. La pàgina de 
Facebook ‘Tú no eres de Badalona 
si no...’ s’ha convertit en un racó 
a la xarxa on veïns i veïnes pugen 

Iniciativa ciutadana contra l’abandonament 
de mobles i residus voluminosos a la via pública

moltes fotos de queixes sobre la 
brutícia que troben a un carrer, la 
quantitat de mobles o brossa que 
troben abandonada al seu barri o 
els elements trencats d’algun parc 
proper. Des de fa uns dies, els res-
ponsables de la pàgina han deci-

dit fer alguna cosa més que oferir 
un espai on la ciutadania pugui 
denunciar aquestes situacions, 
i volen intentar ser part de la so-
lució. Per això han engegat una 
campanya de civisme que pretén 
incidir en l’abandonament de mo-
bles i residus voluminosos a la via 
pública, un fet molt habitual que 
suposa una inversió municipal 
extra molt important. “Últimament 
hem rebut molts missatges i es 
pot veure a molts carrers. No té 
sentit que tots ho haguem de patir 
perquè algú deixi els seus mobles 
i no avisi a on toca. Projecta mala 
imatge dels barris i de la ciutat”, 
expliquen. En aquest sentit, han 
elaborat 5.000 cartells en els que 
expliquen que existeix un servei 
municipal de recollida de mobles 
i residus voluminosos amb un nú-
mero de telèfon gratuït per infor-

Marina BDN i Ajuntament esperen poder adjudicar el projecte el mes de febrer
El compte enrere per a la materia-
lització del futur hotel del Port de 
Badalona ja ha començat. Fa pocs 
dies que va obrir el procés de licita-
ció per a la concessió del solar on 
s’ha d’aixecar el nou equipament i 
les empreses interessades podran 
presentar les seves ofertes fins al 
dia 12 de desembre. El preu de 
sortida és de 8,4 milions d’euros i 
el termini d’explotació del negoci, 
un hotel de 4 estrelles, serà de 99 
anys.
La superfície objecte del concurs 
és una peça  de 2.450,36m2, amb 
12.000m2 d’edificabilitat, que 
s’ordenaria en un edifici de  planta 
baixa més 15 plantes i unes 170 ha-
bitacions. A més de l’ús hoteler, es 
preveuen d’altres usos per comple-
mentar l’oferta d’aquest nou equi-
pament, orientat al turisme de tipus 
familiar, al turisme de negocis i 
també concebut perquè doni servei 

Badalona engega 
la subhasta per construir l’hotel del port

a la necessitat d’allotjament vincu-
lada als equipaments i al campus 
biosanitari de Can Ruti. D’altre 
banda, la previsió és que inclo-
gui gimnàs, espais tipus “spa”, 
amb piscina i tractaments espe-
cialitzats, sales de convencions, 
restaurants de qualitat i un espai 
destinat a sala de ball integrada en 
l’oferta de l’hotel, no com una opció 
lúdica segregada.
El primer tinent d’alcalde i regi-
dor d’Urbanisme, Oriol Lladó, apun-
ta que les condicions estan orienta-
des a “buscar un hotel de qualitat, 
allunyat del’estratègia low-cost, i 
amb serveis reforçats de tipus es-
portiu, familiar i enfocat també a 
l’activitat professional”.
E preveu que  la primera quinze-
na de febrer es pugui fer l’adjudi-
cació, i que la posada en marxa de 
l’hotel pugui ser una realitat  el pri-
mer semestre de 2019.

RECOLLIR ELS MOBLES ABANDONATS COSTA 
A BADALONA MIG MILIÓ D’EUROS EXTRA

Sorprenentment, l’abandona-
ment de mobles a la via públi-
ca és, segons el Consistori, la 
praxis més perjudicial econò-
micament pel que fa a despe-
ses vinculades amb l’incivisme. 
Més de mig milió d’euros extra 
va destinat a recollir mobles al 
carrer, tant a punts no indicats a 
tal efecte com a la proximitat de 
contenidors de residus però fora 
dels dies habilitats per desar el 
mobiliari. Els equips estan con-
tractats per a actuar certs dies, 

i encarregar una recollida fora 
de data quan, per exemple, algú 
hagi acumulat mobles que mo-
lestin el veïnat, suposa un cost 
extraordinari. 

mar-se dels horaris. Des de la pà-
gina estan buscant col·laboració 
amb comerços i amb comunitats 

veïnals per poder fer una distribu-
ció massiva dels cartells per tots 
els barris.

Imatge virtual de Marina Badalona

Cartell de la campanya, al barri de Llefià
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Aquest divendres, 23 de setem-
bre a les 18 hores, el pont del 
Petroli tornarà a ser el punt de 
trobada dels actes de la Fede-
ració de Dones de Badalona 
per commemorar el Dia Inter-
nacional contra l’Explotació 
Sexual i el Tràfic de Persones. 
L’esdeveniment principal serà 
la formació d’una cadena huma-
na formada per veïns i veïnes i  
les diferents vocalies de dones 
de les entitats badalonines, que 
iniciarà també una marxa fins a 
la plaça de la Vila, on es llegirà 
el manifest d’enguany. Es dema-
na als participants que vesteixin 
una samarreta blanca i col·labo-
rin amb productes no peribles 
amb la recollida solidària d’ali-
ments.Foto: Arxiu

El passat cap de setmana, el ba-
rri de Canyet va acollir la tradi-
cional Festa del Sant Crist i de 
la Verema de la Societat Cultural 
de l’Oliva. Dissabte es va cele-
brar una activitat a la Masia de 
Can Coll, que convidava a famí-
lies senceres a aprendre a podar 
i conèixer les vinyes. Mentre 
que el repic de campanes a les 
deu del matí del diumenge, 18 
de setembre, anunciava l’inici 

De la mà de l’Associació de Veïns 
de Juan Valera, aquest dissabte, 
21 de setembre de les deu del 
matí fins a les dues del migdia, 
s’organitza un mercat solidari 
sota el nom de la coneguda apli-
cació mòbil ‘Wallapop’, a la ram-
bla Floridablanca, amb l’objectiu 
de millorar la situació econòmica 

de la celebració de l’eucaristia a 
la parròquia de Canyet amb les 
veus de la Coral Art i Cultural de 
Canyet i el ball dels Bastoners 
de Canyet. Tot seguit, l’Esbart 
Sant Jordi es va sumar a la festa 
amb les seves danses, que do-
nava pas a la trepitjada del raïm 
a càrrec de Jordi Blanquet. La 
jornada va finalitzar amb el di-
nar de germanor i un concert de 
cançons de terra i pau.

dels barris de Llefià i La Salut, 
ja que els venedors seran famí-
lies que s’han inscrit per vendre 
tot  tipus d’objectes -des de jo-
guines, complements, roba i fins 
a petits electrodomèstics-, que 
ja no fan servir però que poden 
ser útils per a altres veïns , i així 
aconseguir alguns ingressos.

Canyet acull 
la Festa 
de la Verema

S’organitza un 
mercat solidari 
a Llefià

Cadena 
humana 
contra 
l’explotació 
sexual

Del 23/09 al 29/09/2016
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La paella pel mànec
La més que coneguda i acceptada manca de recursos de 
les administracions públiques porta com a conseqüèn-
cia que els consistoris se les hagin d’enginyar per tirar 
endavant projectes que no estan dins dels tradicionals 
pressupostos. És a dir, el marge és molt estret, i el go-
vern de Badalona està comprovant quina és la realitat, 
tot i disposar, afortunadament, dels pressupostos més 
sòlids i amables dels darrers anys. La relació entre 
entitats privades i públiques s’acostuma a identificar i 
projectar habitualment en la gestió d’instal·lacions es-
portives, on una empresa privada, en moltes ocasions, 
és la que les gestiona, com per exemple la Penya.
La complicitat pública i privada, no obstant, és també 
una eina útil i a la que també s’acullen institucions més 
enllà de l’àmbit esportiu. Badalona té un clar exemple 

en l’actualitat més fulgurant d’aquests dies, i des de fa uns 
mesos. El ‘culebron’ Badalona Capaç és una bona mostra 
d’aquesta col·laboració. De fet, amb més part privada que 
pública. I és que, recordem, la Fundació és jurídicament 
privada, tot i desenvolupar una tasca social que ben bé es 
podria qualificar de pública. 
Badalona Capaç, davant la impossibilitat de les adminitra-
cions, de totes, d’aportar recursos per a construir un nou 
centre ocupacional per a persones amb discapacitat, va co-
mençar a picar portes privades, fins que va trobar un encaix 
convenient i que el passat mandat va arrencar i pràcticament 
arribar a bon port amb el vistiplau polític quasi general. Des 
de la perspectiva política pot o no agradar, però, sens dub-
te, el moviment de l’entitat és una mostra molt clara de com 
recórrer als fons privats quan l’àmbit públic no pot assumir 

EDITORIAL

certs costos.
El que està fent l’Ajuntament, per la seva banda, i més enllà 
de valoracions, és exercir els mecanismes de que disposa 
per controlar la situació segons conveniència pública. En 
aquest cas concret, el Consistori ha de donar llum verda 
a una sèrie de tràmits amb els que, ara, podria exigir mo-
dificar el projecte per, reduir l’impacte ambiental sobre el 
terreny del Turó de l’Enric.
La relació municipal amb una entitat privada no ha de ser 
contemplada com un aprofitament d’aquesta última, i el 
clar exemple el tenim a Engestur, que dóna un valor so-
cial afegit en una contractació pública a les empreses que 
millor tractin (€) als seus treballadors. L’administració té la 
paella pel mànec i disposa d’eines per oferir un bon servei 
amb garanties pels treballadors i la ciutadania.

La mobilitat sostenible no pot ser flor d’un sol dia

Viure de forma més sostenible

Aquesta setmana hem vist com es multipli-
quen les activitats a l’entorn del que va co-
mençar sent  l’anomenat Dia Sense Cotxes. 
Amb el temps s’ha acabat convertint en una 
Setmana de la Mobilitat Sostenible i Segu-
ra, una iniciativa de la Unió Europea que 

Diuen que els humans som animals de 
costums. I des que el cotxe ha entrat a for-
mar part de les nostres vides sovint costa 
desprendre-se’n i trobar alternatives. Les 
reivindicacions són les de sempre: que el 

promou hàbits de mobilitat més saludable i 
vol conciènciar sobre els perjudis sobre la 
salut de l’ús massiu dels vehicles privats. 
Els veïns del barri del Centre van apropar 
ja fa uns anys a Badalona el Dia Sense Co-
txes. Era una jornada festiva per reivindicar 
la necessiat de reduir l’ús del vehicle privat 
en una de les zones de la ciutat pensada 
per als vianants. L’urbanisme de la zona hi 
acompanyava, o això semblava, perquè el 
cert és que amb el temps, els cotxes han 
tornat a guanyar terreny i a fer un mal ús 
dels espais que havien de ser d’ús preferent 
per a vianants. Per això aquest any, els ma-

transport públic funcioni. Quan fas un cop 
d’ull a altres ciutats d’Europa comproves 
que no estem tan malament malgrat que 
voldríem que tot funcionés millor. Les can-
tarelles però es repeteixen...‘jo deixaria el 
cotxe si l’autobús tingués sempre un carril 
especial’, ‘jo aniria en bicicleta si els co-
txes respectessin més els ciclistes’, ‘Renfe 
sempre em deixa penjat, per això agafo el 
cotxe’, ‘em compraria un vehicle elèctric si 
no fossin tan cars’, .... I així podríem ela-
borar una llista interminable d’excuses per 
no abandonar el cotxe, aquesta màquina 

teixos veïns han decidit mirar de posar-hi 
remei i  impulsar, amb el suport de l’Ajunta-
ment, una campanya per prevenir l’incivis-
me viari. S’informarà durant uns dies i, si 
els conductors no fan cas dels advertiment, 
es passarà a la sanció. Primer la pedagogia 
i després la multa per a tots aquells que no 
entenen cap altre llenguatge que no sigui 
ell d’haver-se de rascar la butxaca.
Per facilitar la mobilitat sostenible cal que 
les administracions s’impliquin amb ac-
cions com l’increment de carrils bici, que 
ha anunciar aquesta setmana l’Ajuntament 
de Badalona. Cal també una millora de la 

que contamina. I és que les xifres són es-
fereïdores. Segons l’Agència Europea del 
medi Ambient, 500.000 persones moren 
cada any com a conseqüència de la conta-
minació. I sembla ser que s’ha comprovat 
que quan les ciutats apliquen mesures per 
limitar el trànsit, la qualitat de l’aire millora.
El problema no és moure’s per dins de 
Barcelona o per la mateixa Badalona, que 
tenen una bona xarxa de metro i autobús. El 
problema és viure fora de Barcelona i haver 
d’entrar a la capital o bé haver-la de creuar 
en hora punta. I és en aquesta qüestió que 

xarxa de tranport public, sobretot als barris 
on encara no arriba el metro i on hi ha  més 
mancances. Sense això, no es pot demanar 
als coductors que deixin el cotxe a casa, 
perquè si ho fan per un sol dia, no té cap 
mena de valor. És necessari també el canvi 
de xip dels conductors que poden tenir al-
ternatives a l’ús del vehicle privat. 
 De fet, per Badalona aquest passat dijous 
circulaven el mateix nombre de vehicles 
que qualsevol altre dia de la setmana. Però 
és que el Dia sense Cotxes haurà de ser 
alguna cosa més que una anècdota en el 
calendari. 

també cal treballar en xarxa per veure quin 
paper han de jugar les ciutats perifèriques, 
com Badalona, per contribuir a la millora 
de la qualitat de l’aire de l’àrea metropoli-
tana. Es tracta d’una conscienciació que va 
més enllà de construir més carrils bici o de 
canviar les flotes d’autobusos de gasoil per 
vehicles elèctrics o de gas. L’administració 
ja busca fórmules, però és des de l’àmbit 
privat que s’han de començar a fer canvis 
més substancials i aquí és quan els parti-
culars hem de fer un canvi de xip i canviar 
de costums.

Del 23/09 al 29/09/2016Núm. 540

Marta Membrives
Periodista de El Punt-Avui

Meritxell Ortiz i Vilaseca
Periodista de TV3
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L’afició respondria per donar suport a l’equip d’Ocampo, al planter i al nou patrocinador

Amb el clàssic ambient de bàs-
quet com a protagonista al Palau 
Olímpic, la Penya i Divina Pastora 
Seguros donarien el tret de sortida 

L’Olímpic viu una festa Divina 
amb triomf contra el Fenerbahçe

oficial a la temporada 2016-2017. 
Les graderies del pavelló presen-
tarien una assistència de públic 
notable, ja que prop de 8.000 afi-

cionats (7.700) acudirien a la crida 
feta pel club. El planter verd-i-ne-
gre, el nou primer equip dirigit per 
Diego Ocampo, els Castellers de 

Badalona i protagonistes d’excep-
ció com Mireia Belmonte, Marta 
Fernández, Manel Piñero, Juanma 
López Iturriaga i Antoni Daimiel 
farien les delícies de tots els se-
guidors congregats a la llar del Di-
vina Seguros Joventut. Després de 
presentar l’espot de temporada i la 
nova samarreta per aquest curs, 
la plantilla professional entraria a 
escena per enfrontar-se al totpo-
derós Fenerbahçe d’Obradovic. 
Remuntat 16 punts de desavantat-
ge (38-54) i guiats per un Garrett 
Stutz brillant (26 de valoració), la 
Penya donaria la sorpresa contra 
l’actual subcampió d’Europa (87-
83). L’ambient de celebració de la 
festa organitzada pel club i el seu 
nou patrocinador seria absolut i 
també comptaria amb la presència 
de l’alcaldessa, Dolors Sabater, i 

de representants de diferents for-
ces polítiques de la ciutat.

Jugar a l’estil Rafa Nadal 
Per exposar davant la premsa les 
conclusions que calia extreure del 
partit jugat contra el Fenerbahçe, 
Diego Ocampo utilitzaria la figura 
d’un dels esportistes nacionals 
més respectats. “Hem estat ca-
paços de jugar sense mirar gaire 
el marcador, cosa que sempre és 
molt difícil. Nadal, per exemple, 
sempre manté la mateixa concen-
tració i intensitat, independent-
ment de l’estrès que genera el 
resultat. Aquest és un dels grans 
objectius de l’esportista d’elit i 
també un dels nostres”, declara-
va el tècnic gallec. Tot i el triomf, 
Ocampo espera que l’equip i l’en-
torn “toquin de peus a terra”.

El tècnic és ovacionat en el seu retorn a Badalona
Dir que Zeljko Obradovic és un 
dels entrenadors més importants 
en la història del bàsquet euro-
peu és, sens dubte, ser molt fidel 
al llegat construït pel tècnic de 
Cacak. Amb vuit Eurolligues con-
quistades amb quatre clubs (Par-
tizan, Joventut, Madrid i Panathi-
naikos), Obradovic s’ha guanyat 
el respecte de tota la comunitat 
basquetbolística. Un d’aquests 
títols, el de 1994 aconseguit amb 

Zeljko Obradovic: “Sempre he 
estat pendent de la Penya”

la Penya, el convertiria en un 
símbol verd-i-negre. A Badalona, 
parlar d’Obradovic és parlar d’un 
dels grans. “Vull agrair a la gent la 
rebuda que m’han fet. L’afició sent 
una cosa especial per mi i jo tam-
bé ho sento pel club i la ciutat”, 
declarava l’entrenador del Fener-
bahçe després de l’amistós jugat 
contra el Divina Seguros. “Sempre 
he mantingut el contacte amb la 
gent del club, especialment amb 

Villacampa. L’Izqui i jo sempre 
ens preocupem i estem pendents 
de la Penya. Vam pensar que seria 
bonic poder fer una visita i jugar”, 
afegia el tècnic serbi. Preguntat 
per l’estima que li guarda l’afició, 
Obradovic responia amb franque-
sa. “Només vaig ser un any a la 
Penya, però després d’aquella ex-
periència sempre he tornat. Cada 
estiu el passo aquí i, per tant, m’hi 
sento com a casa”, reconeixia.

El jugador nord-americà que 
ha estat més anys defensant la 
samarreta de la Penya durant 
tota la història vol continuar 
jugant. Demond Mallet, un 
enamorat de Badalona i del 
Joventut, ha tornat al Palau 
Olímpic. No per jugar amb el 
club de la seva vida sinó per 
posar-se en forma a les ordres 
de Dani Moreno, el prepara-
dor físic verd-i-negre. Mallet 
s’ha aprimat quatre quilos i 
està en plena forma. Tot i tenir 

Demond Mallet diu que no a Sito Alonso

38 anys continua amb la mà 
calenta i encertat des de la llar-
ga distància. I està amb tanta 
confiança que ha refusat una 
oferta del seu amic Sito Alonso 
per jugar al Laboral Kutxa Vi-
tòria. El club vitorià li oferia un 
contracte d’un mes prorrogable 
però Mallet vol un equip que el 
vulgui tot el curs. De moment 
el base nord-americà esperarà 
ofertes entrenant-se a Badalo-
na i, això sí, veient la Penya a 
cada partit.

Xavi Ballesteros Periodista especialitzat en bàsquet
BADALONA ÉS BÀSQUET

Prop de 8.000 aficionats acudeixen al partit de presentació / B.L

L’explorador de Kansas City
Garrett Stutz, pivot del Divina Seguros, ha voltat per mig món amb només 26 anys

Stutz comença a adaptar-se a Badalona / B.López

concedida al Diari de Badalona.“Les coses 
negatives han vingut per culpa del viatge. 
M’ha costat dormir i acostumar-me a la ru-
tina”, afegia l’interior nascut a Kansas. Stutz 
aterra a la Lliga Endesa buscant “poder ju-
gar partits competitius cada jornada”. “El 
repte és aquest: ser constant”, anunciava.

La formació, dins del gen Stutz
Igual que la resta de cares noves, Garret 
Stutz podria gaudir d’una jornada especial 
en la presentació oficial de temporada or-
ganitzada pel club i per Divina Pastora Se-
guros. Jugar contra el Fenerbahçe i establir 
contacte amb les categories inferiors verd-
i-negres el va entusiasmar.  “Vaig conèixer 

Només té 26 anys, però Garrett Stutz pot 
presumir d’haver viscut en sis països dife-
rents a banda dels Estats Units. L’interior de 
Kansas City va protagonitzar una gran carta 
de presentació davant l’afició de la Penya a 
l’Olímpic, assolint un 26 de valoració con-
tra el Fenerbahçe (87-83). Stutz no ha estat 
fitxat buscant que mantingui aquest nivell, 
però el pivot ha de ser una referència impor-
tant pel Divina Seguros. L’interior de Mis-
souri comença a adaptar-se a un nou entorn 
amb la mateixa rapidesa que ho ha fet allà 
on ha jugat. “Els primers dies a Badalona 
han tingut coses positives i negatives. La 
ciutat m’ha agradat. M’encanten els llocs de 
platja”, relatava Garrett Stutz en l’entrevista 

sió equivocada de la cuina espanyola. Als 
Estats Units pensem que aquí es mengen 
tacos i totes aquestes coses mexicanes. 
Això m’ha sorprès i ara estic començant a 
tastar plats”, admetia. Aquesta condició de 
viatger la comparteix amb el seu germà Lo-
gan, aler-pivot que, després de passar per 
Alemanya, Àustria, Suïssa, Bulgària i Ca-
nadà, ara juga al Japó. “Praga és la ciutat 
on millor he estat. De fet, la meva xicota és 
d’allà”, explicava un Garrett Stutz que també 
es va ‘enamorar’ del svickova, plat típic txec 
(vedella amb crema de nata). Malgrat que 
Kansas i Badalona tenen poques coses en 
comú, l’interior creu haver trobat un destí 
que l’ajudarà a consolidar-se a Europa. 

sisè destí del center nord-americà en els 
cinc anys que fa que va deixar la universi-
tat. “No sé si jugar a Espanya és el repte 
més important de la meva carrera. La vida et 
posa cada dia reptes al davant i jo sóc una 
persona que sempre els afronta de cara”, 
declarava el nostre protagonista. Després 
d’abandonar Wichita, Stutz signaria amb 
l’Anyang coreà i, tot seguit, marxaria a 
Polònia per jugar a l’Energa Czarni Slupsk. 
El Nymburk (R.Txeca), el Tsmoki (Bielorús-
sia) i l’Al Wasl (Dubai) han estat els altres 
destins visitats pel Garrett. A Stutz li agrada 
“descobrir coses” dels llocs on juga en els 
dies lliures i familiaritzar-se una mica amb 
la cultura d’allà on va. “Tenia una impres-

el gran programa de formació que té la 
Penya. A la pista hi havia nens que no feien 
ni un metre i que ja són al club entrenant. 
Veure això va ser motivador”, reconeixia el 
center nord-americà. A banda de treballar 
per impulsar la seva carrera, Garrett Stutz 
també és un jugador implicat amb els jo-
ves. A Kansas City, la família Stutz hi té una 
acadèmia de bàsquet, la Stutz Basketball 
Academy. “Intentem compartir els nostres 
coneixements i aprofitem l’aplicació 94Fifty 
per rebre informació estadística”, explicava 
el pivot verd-i-negre. 94Fifty introdueix uns 
sensors dins de la pilota que estan connec-
tats via Bluetooth amb qualsevol Smartpho-
ne o ordinador. Aquests sensors envien da-

des estadístiques del bot i dels tirs a cistella 
que executa cada jugador de l’equip. 

Un amic amb passat verd-i-negre
Durant la seva etapa a Wichita State, on va 
estudiar Finances, en Garrett compartiria 
dos anys de NCAA amb un jugador amb 
passat verd-i-negre: Clevin Hannah. “Vaig 
parlar amb ell abans de fitxar. Em va estar 
explicant com es vivia a Badalona, com 
es treballava i com funcionava el tema 
econòmic. Parlar amb en Clev va ser una 
gran ajuda”, revelava l’interior. L’historial 
professional de Garrett Stutz ens indica que 
el pivot mai ha tingut inconvenients per fer 
les maletes i canviar de país. Espanya és el 

Stutz ha viscut 
a la República 
Txeca, a Polònia, a 
Bielorússia, a Dubai 
i a Corea 

A Kansas City, 
el pivot té una 
acadèmia de bàsquet 
que dirigeix amb la 
seva família
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LA PRÈVIA 6a Jornada. Morverde dissabte 24 de setembre. 18 h.

Un debutant que 
no ho posarà fàcil

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González

ATL. SAGUNTÍ
Entrenador: David Gutiérrez, Guti

NéstorLois

Carlos Esteve
David Fas Ferreres

Rubio

OrtegaGámez Marc Trilles Óscar López

Adri Lluna

Musa

Toni Lao

Marcel Serramitja

Iván Agudo

Robusté

Sergio Maestre

Fran Grima

Aleix Coch Moyano

Morales

Sandro

Badalona: Morales, Moyano, Ro-
busté (Oliva, 51’), Aleix Coch, Fran 
Grima, Sergio Maestre (Coulibaly, 
60’), Víctor García, Toni Lao, Se-
rramitja, Iván Agudo (Sandro, 76’) i 
Musa.  

CD Ebro Marqueta, Pajarero, Ene-
ko, Maureta, Alfonso, Forte, Kevin 
Lacruz (Márquez, 57’), Moustapha, 
Gabarre (Txema Pan, 79’), Víctor 
Bravo i Canario (Alain, 70’). 

Gols: 0-1 (36’) Víctor Bravo. 1-1 
(86’) Serramitja

Àrbitre: Ripoll Solano. Va ensenyar 
targeta groga als locals Lao i Maes-
tre i al visitant Marqueta.

11

BADALONA        CD EBRO

  Equip PTS GF GC

 1. Barcelona B 12 13 8
 2. València B 11 10 5
 3. Cornellà 11 6 1
 4. Ebro 11 8 4
 5. Alcoià 9 7 5
 6. Badalona 9 5 3

 7. L’Hospitalet 8 6 5
 8. At. Balears  8 6 5
 9. Sabadell 7 4 5
 10. Hércules  6 6 5
 11. Prat 6 2 4
 12. Vila-real B 5 8 8
 13. Espanyol B 5 6 6
 14. Llagostera 5 5 6
 15. At. Saguntí 4 4 8
 16. Gavà 4 4 8
 17. Mallorca B 4 3 7
 18. Lleida 2 2 3
 19. At. Llevant 0 1 5
20. Eldenc 0 1 7

Classificació

 Badalona  1 - Ebro 1
 Lleida 1 - Espanyol B 1
 Barcelona B  2 - At. Balears  1
  València B  1 - Hércules  0
 Sabadell 1 - Alcoià  1
 At. Llevant 0 -  Cornellà  1
 Gavà  0 - Mallorca B 0
  Llagostera  2 - Vila-real B 2
 L’Hospitalet  0 -  Prat  0
                 Eldenc 0    - At. Saguntí 1 

Resultats 5a jornada Propera jornada

 At. Saguntí  - Badalona 
 Espanyol B -  L’Hospitalet
 At. Balears -  Sabadell
 Cornellà -  Gavà
 Mallorca B -  Barcelona B
 Vila-real B - València B
 Ebro   -  Lleida
 Prat   -  At. Llevant
 Alcoià -  Llagostera
 Hércules   -  Eldenc

A les sis de la tarda de dissabte, 
l’Atlètic Saguntí posarà a prova la 
imbatibilitat del Badalona al camp 
de Morvedre. Els valencians, que 
debuten a segona B, es troben en 
la zona baixa de la classificació 
però diumenge passat van guanyar 
l’Eldenc a domicili. No val a badar, 
doncs. “El València B, que té un 
gran potencial, només va empatar 

Ha suat la samarreta del Badalona durant els 450 minuts de lliga que s’han disputat fins ara, oferint un rendiment més que 
notable. El central tarragoní Aleix Coch és un dels fitxatges més ben aprofitats d’aquesta temporada. A més, assegura que està 
encantat d’haver vingut.

a dos en aquest camp i, al Minies-
tadi, el Saguntí semblava mort i va 
acabar complicant la vida al Barça 
B amb un gol. No serà un partit fà-
cil. Si no competim bé, no guanya-
rem a ningú. Ho hem d’entendre”, 
explica Manolo González. El tècnic 
gallec no perd l’oportunitat de de-
manar esforç màxim i competitivitat 
als seus jugadors: “Si no defensem 

Foto: Eloy Molina

Aleix Coch: “Fitxar pel Badalona ha estat un encert”

vaig notar la seva confiança. A més, 
tenien la idea de fer una plantilla 
competitiva, com s’ha fet. La cire-
reta serà el nou estadi, on esperem 
fer un futbol més atractiu que on 
juguem ara.

- S’ensuma que estarà molts 
anys a Badalona?
- En el futbol mai se sap. I més en 

- De moment, tot li va molt bé a 
Badalona. O això sembla...
- Fins al moment, l’entrenador està 
confiant en mi i jo intento tornar-li 
la confiança amb la meva feina.

- El seu rendiment és impe-
cable. Se sent indiscutible en 
l’onze?
- Indiscutible no em sentiré mai, 
perquè hi ha molta competència 
en l’equip. Només penso a rendir al 
màxim, si l’entrenador ho conside-
ra oportú, en cada partit.

- Hi ha dos altres grans cen-
trals competint pel seu lloc, Is-
mael Moyano i Miquel Robus-
té. Creu que Manolo González 
ha apostat per una defensa de 
tres centrals perquè no vol re-
nunciar a cap dels tres?
- Si ha apostat per jugar amb 
tres centrals és perquè creu que 
d’aquesta manera és com podem 

aquesta categoria. Ara mateix em 
sento molt bé aquí. Haver vingut 
ha estat un encert. De bon principi 
la gent m’ha acollit molt bé, a dins 
i a fora del vestidor. Espero que 
aquesta temporada tinguem moltes 
alegries. Quan arribi l’estiu, ja en 
parlarem.

- Dissabte, a Sagunt, un rival 

ser més competitius. Amb aquest 
sistema hem guanyat un partit en 
un camp tan complicat com és el 
de l’Espanyol B, en el qual vam te-
nir la possessió de la pilota durant 
molta estona.

- Se sent còmode jugant així, 
amb dos centrals més?
- En certa manera sí. En fase de-
fensiva tenim l’ajuda dels dos 
jugadors de banda i passem a ser 
cinc defenses. D’aquesta manera hi 
ha menys espais entre nosaltres i 
som més difícils de superar. Ja vaig 
jugar en una defensa de cinc l’any 
passat, amb Martí Cifuentes com a 
entrenador.

- Què el va decidir a acceptar 
l’oferta del Badalona?
- El mes important és que Manolo 
González em coneix prou bé, des-
prés d’haver-nos enfrontat unes 
quantes vegades. Des del principi 

de la zona baixa. Com ho veu?
- Ara estan a la zona baixa, però 
això no vol dir que siguin un 
equip fàcil. En el seu camp ens 
ho posaran molt difícil, tenen 
jugadors amb molta experiència 
a segona B. Nosaltres seguirem 
treballant al màxim, com cada 
partit, per portar els tres punts 
cap a Badalona.

Del 23/09 al 29/09/2016

“Si Manolo 
ha apostat 
per jugar amb 
tres centrals 
és perquè 
creu que així 
podem ser més 
competitius”

bé, si no treballem bé, perdrem se-
gur. Hem de ser conscients que el 
Saguntí és un rival que correrà molt 
i, si no correm com ells, ens equi-
vocarem”. Caldrà veure si González 
continua apostant per jugar amb 
tres centrals i dos laterals ofen-
sius o torna a la defensa de quatre. 
“Utilitzarem un sistema o un altre 
depenent del rival i del partit”, diu 
en aquest sentit. Iván Guzmán i 
Bruno Vinicius, que van ser baixa 
la setmana passada, estaran dis-
ponibles. Moha, per la seva banda, 
és dubte. El partit contra Saguntí 
el xiularà l’àrbitre madrileny David 
Gálvez Rascón.

La Pobla espera a la copa RFEF 
Dimecres passat, el Badalona va 
certificar la classificació a la final 
autonòmica de la copa RFEF tot i 
perdre a Vilafranca per 2-0. Víctor 
Oribe va marcar els dos gols dels 
penedesencs, el primer en un gran 
xut de falta. Els de Manolo Gon-
zález s’enfrontaran ara a La Pobla 
de Mafumet. L’anada serà a terres 
tarragonines, el dimecres de la set-
mana vinent, 28 de setembre. La 
tornada, a Badalona, el dimecres 5 
d’octubre.

Yosse González, davantera del Seagull, somia poder alçar Badalona fins a la Superlliga

Amb tres anys, a casa li van oferir 
començar a practicar ballet, però 
aquesta proposta no la va con-
vèncer en absolut. Influenciada 
pel seu germà, Yosselin Gonzá-
lez va tenir clar des de ben petita 
que la seva passió seria el futbol. 
La jugadora badalonina crema-
ria etapes ben ràpid, passant per 
equips com el Sant Gabriel i el 
Trajana abans de començar a de-
fensar el blau del club de la seva 
ciutat. “Vaig debutar a Nacional 
molt jove amb el Santgra. Tenia 14 
anys i compartia equip amb noies 
més veteranes. Aquell no era el 
meu lloc”, recordava Yosse en la 
conversa mantinguda amb aquest 
diari a Montigalà. Després de 
créixer al Ruiz Casado, la davan-
tera decidiria deixar de competir 
durant una temporada. La trucada 
del Seagull la va tornar a enganxar 
al futbol i, des d’aleshores, mai 
més ha deixat de pertànyer a les 
gavines. “Sento una cosa espe-

La fidelitat eterna del gol

cial pel Seagull”, admetia Yosse. 
Aquest afecte és, segurament, allò 
que la manté enganxada a l’enti-
tat. “La gent nova ha de saber on 
és i què se sent jugant aquí. Jo fa 
molts anys que anhelo aconseguir 
dur el Seagull a Primera. Fins que 
no ho aconsegueixi, no em senti-
ré en pau”, declarava la jugadora 

badalonina. Per Yosse, els diners 
no tenen pes dins del món que 
més estima: el futbol. Ha tingut 
l’oportunitat de marxar de casa 
per jugar en categories superiors, 
però sempre s’ha mantingut allà 
on se sent millor. “Si he de jugar a 
Superlliga vull que sigui aquí. La 
temporada passada em van oferir 

Yosse és la gran referència ofensiva del Seagull / B.López

l’oportunitat de  sortir de Catalun-
ya per estar a Primera, però vaig 
dir que no”, revelava la ‘9’. 

L’ànima d’un vestidor unit
Segurament, si preguntes dins del 
vestidor del Seagull quina és la ju-
gadora més alegre de l’equip, mol-
tes companyes pensaran en ella. A 

banda de liderar sobre la gespa, 
Yosse González sempre ha buscat 
que l’equip conservi el bon humor. 
“Ferrón intenta guardar una mica 
les distàncies, però a vegades no 
pot evitar riure amb les tonteries 
que fem. Crec que si no es divertís 
amb nosaltres, no ens entrenaria”, 
valorava la futbolista de la Salut. 
Malgrat ser una jugadora amb 
personalitat, Yosse reconeix que 
l’ajuda del tècnic és clau perquè 
pugui rendir. “M’agrada ser líder, 
però m’afecta una mica la pressió. 
A vegades tinc por de decebre les 
companyes. Sort en tinc del Jor-
di, que m’escolta i m’ajuda a estar 
bé mentalment”, reconeixia amb 
sinceritat. Segons Yosse, la pinya 
que forma el Seagull explica els 
resultats que s’obtenen al camp. 
Cada mes, la plantilla fa un sopar i 
sempre paguen les jugadores que 
més perden en els entrenaments. 
A Montigalà hi ha un equip que 
guanya i, a més, s’ho passa bé. 

“Sento una cosa 
especial pel club. 
Anhelo pujar a la 
Superlliga amb 
el Seagull. Fins 
que no ho faci, 
no estaré en pau 
amb mi mateixa”
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Melany Bergés assoleix 
dos quarts llocs a Rio 2016
En les proves de 400 metres dels Jocs Paralímpics

Foto: RFEA

Foto: Badalona Dracs

Deltebre va acollir el passat cap de setmana 
el XXII Campionat de Catalunya de Llagut 
amb la presència de 54 equips de 15 clubs 
catalans. Pel que fa la representació bada-
lonina, destacar el tercer lloc assolit de les 
cadets del Club de Rem Badalona amb un 
crono de 2 minuts i 51 segons, per darre-
re de Nàutic Flix (2:49.17) i Santa Cristina 

les dues canoes del Club Esportiu Dragon 
Boat de Badalona. A partir d’aquí, a les 
18h, es realitzarà una exhibició de dragon 
boat i una cursa entre bot occidental i bot 
oriental. Una masterclass de zumba de 30 
minuts a les 19h posarà el punt final a la 
primera edició d’aquest festival. Destacar 
que el  dragon boats, un esport que es 
realitza sobre una embarcació de rem amb 
12 vogadors, un timoner i un acompanyant 
que marca el ritme amb un timbal.

Arriba el Primer Festival Dragon Boats de 
Badalona, que se celebra aquest dissabte, 
24 de setembre de 13 a 20.30 hores al 
Port de Badalona. Els objectius principals 
d’aquest esdeveniment es presentar i pro-
moure la pràctica de la modalitat espor-
tiva, anomenada dragon boats, d’origen 
xinès i que té molts seguidors en alguns 
punts catalans, com el Llac de Banyoles 
i el Canal Olímpic de Catalunya, ja que és 
reconeguda en la Federació Catalana de 
Piragüisme. A més a més, la festa coinci-
deix amb la festivitat de Mare de Déu de la 
Mercè, una data important en el calendari 
xinès, concebuda com la festa central de 
la tardor. Durant la jornada, petits i grans 
podran gaudir d’activitats gratuïtes com 
un tast d’aquest esport, inflables, jocs, 
maquillatge i fins a un concurs de dibuix. 
L’acte oficial arribarà a les 5 de la tarda 
amb els parlaments del cònsol de la Xina 
de Barcelona i de l’alcaldessa de Badalo-
na, que també pintaran els ulls del drac de 

Bons resultats en el XXII 
Campionat Català de Llagut

L’esport xinès arriba 
al Port de Badalona

Badalona puja quatre vegades al podi Amb el Primer Festival Dragon Boats

L’atleta badalonina i les seves companyes 
van finalitzar en quarta posició la final del 
4x100 T11-13, assolint així un diploma 
olímpic en els Jocs Paralímpics de Rio 
2016. En la primera de les dues oportu-
nitats que Melany Bergés disposava  per 
guanyar una medalla olímpica, un ínfim 
espai temporal de menys de mig segon 
s’interposaria entre el seu desig de fer his-
tòria i el podi. L’atleta de Llefià va disputar 
el passat dimecres, 14 de setembre, el re-
lleu de 4x100. Quatre països (Xina, Brasil, 
Colòmbia i Espanya) es disputarien les 
medalles i, per desgràcia, l’equip de Ber-
gés se li va escapar el bronze. Xina com-
pletaria una cursa espectacular (47.18), 
seguit de Brasil (47.57), Colòmbia (51.93) 
i Espanya (52.40). Tot i això, la marca de 
Bergés i les seves companyes seria la mi-
llor de la temporada a nivell estatal. D’altra 
banda, l’atleta badalonina també va estar 
molt a prop d’assolir la seva primera me-
dalla olímpica en la prova dels 400 me-
tres T12, quedant en una quarta posició 

i rebaixant la seva millor marca personal 
(57.52), tot i ser l’atleta amb pitjor regis-
tre de les quatre classificades. La cubana 
Omara Durand va guanyar l’or amb un 
rècord mundial de 51.77, imposant-se 
clarament a la ucraïnesa Oksana Botur-

chuk (53.14) i a la moçambiquesa Edmilsa 
Governo (53.89). Malgrat no aconseguir 
medalla, la badalonina Melany Bergés ha 
tornat a Badalona molt contenta de la seva 
primera experiència en uns Jocs Paralím-
pics, amb dues quartes posicions.

(2:49.42). Pel que fa els juvenils del Natació 
Badalona (5:28) van quedar segons per da-
rrere dels Vogadors Cambrils (5:27), com 
així també les veteranes del Rem Badalona 
(5:42), després de Cambrils (5:38). Per la 
seva part, l’equip veterà masculí del Natació 
es van classificar tercers amb un temps de 
5 minuts i 16 segons.

Marcos Carmona, de 32 anys i nascut a Mexi-
cali (Baixa Califòrnia), va arribar als Badalo-
na Dracs en el 2009 després de formar-se en 
els Borregos de la Universitat ITESM-TEC 
Toluca. Després de tres anys com a negre 
i plata, el mexicà va jugar en 2012 amb els 
madrilenys Osos Rivas, quedant-se per ter-
cera ocasió a les portes del títol nacional, que 
li va obligar tornar a l’equip badaloní en el 
2014, on va assolir el seu anhelat títol de la 
LNFA. Tot i així, el 2015 va decidir marxar a 
la segona divisió amb L’Hospitalet Pioners. 
Ara, el jugador tornarà en aquesta tempora-
da 2016-2017 a la disciplina de l’entrenador 
Oscar Calatayud.

Marcos 
Carmona torna 
a la disciplina 
dels Dracs

La Cultural guanya el primer 
derbi de Tercera a Ausiàs March (72-80)
A Primera Catalana, Maristes Ademar i Círcol Cotonifici debuten amb bones sensacions

El joc interior de la Cultural es mostraria letal / B.López

El passat cap de setmana, la tem-
porada de bàsquet 2016-2017 
quedaria inaugurada a la ciutat de 
Badalona amb diferents duels de 
categoria masculina. Un dels més 
interessants seria el derbi protago-
nitzat pel Sant Andreu de Natzaret 
i la Cultural, al grup VI de la Ter-
cera Catalana. A Ausiàs March, el 
Natzaret inaugurava l’etapa de Xavi 
Duatis com a tècnic del sènior, es-
trena que no podria tenir un bon 
inici. Els blaus necessitarien tres 
minuts per anotar la seva primera 
cistella i es veurien sorpresos pels 
pivots rivals (19-20). Els interiors 
de la Cultural dominarien la pintu-
ra i les segones opcions, fent patir 
al Natzaret per tal de mantenir-se 
enganxat en el marcador (35-46). 
A la represa, una defensa zonal 
sumada a una antiesportiva xiu-
lada al bloc visitant retallaria el 
marge de l’AEE (47-51). Per aca-
bar de reactivar les opcions del 
Sant Andreu, Sergi Pérez anotaria 
dos triples consecutius que encara 
ajustarien més el marcador (57-
59). El Natzaret arribaria a capgirar 
la situació amb el 61 a 59, però els 
problemes derivats de l’escàs con-
trol del rebot deixarien els de Xavi 
Duatis sense opcions (72-80). 

Finals oposats per Llefià i ABB
També al grup VI de la Tercera 
Catalana, la UB Llefià i el Fincas 
Vázquez ABB debutarien en com-
petició oficial el passat cap de set-
mana. L’equip de Miguel Blanco 
ofegaria el Canet amb una gran 
defensa, malgrat mostrar-se irre-
gular en algunes fases del matx. El 
Llefià s’enduria el primer (13-15) 

i el segon quart (28-33) de forma 
ajustada i podria obrir diferències 
més significatives en el tercer 
(38-48). Tot i errar 11 tirs lliures, 
els badalonins exhibirien més 
qualitat que el Canet (54-68). Pel 
que fa al Fincas Vázquez ABB, els 
deixebles de José Maria Jiménez 
veurien com, després de remar du-
rant molts minuts, el Boet Mataró 
els derrotava en el darrer sospir. 
L’ABB aniria a remolc al final de 
cada quart (16-24, 37-40 i 38-49), 
però arribaria a l’última possessió 

per davant en el marcador. Una 
cistella sobre la botzina del Boet 
els deixaria sense premi (72-73). 

Dos triomfs de tres a Primera
Per altra banda, ascendint fins al 
grup II de la Primera Catalana, 
comprovem que tres clubs de la 
ciutat també van inaugurar la lli-
ga 2016-2017 durant l’últim cap 
de setmana. Dos d’ells, el Círcol 
Cotonifici i l’Ademar, guanyarien 
els seus partits, mentre que l’AE 
Minguella cauria derrotada a casa. 

El rebot ofensiu 
condemnaria el 
Natzaret en el 
debut a la lliga

Minguella i ABB 
perden els seus 
partits. El Llefià 
triomfa a Canet

A Malgrat, el Círcol de Víctor Ca-
rrasco se sobreposaria a tots els 
problemes de lesions soferts al 
llarg de la pretemporada. Els blaus 
podrien jugar amb un bon ritme de 
circulació, obrint diferències a par-
tir del descans (27-38). Al tercer 
quart les rendes encara serien més 
àmplies (42-58), deixant l’encontre 
vist per sentència (56-70) abans 
de preparar el seu primer duel a 
la Plana. Precisament al popular 
pavelló del centre de la ciutat, els 
Maristes Ademar també obririen 
el curs amb bones sensacions. La 

Bàsquet masculí
Primera Catalana J1
Malgrat-Círcol Cotonifici         56-70
Maristes Ademar-Quart       83-66
Minguella -CEB Girona        65-79

Tercera Catalana  J1
Natzaret-Cultural                                          72-80 
Canet-UB Llefià                                             54-68
Fincas Vázquez  ABB-Boet       72-73

EQUIP G P
1a Catalana Masculina
 2. Maristes Ademar 1 0
 6.  Círcol Cotonifici 1  0
 11. Minguella 0 1

3a  Catalana Masculina
 2. UB Llefià 1 0
  6.       Cultural 1 0
 9. Fincas Vázquez ABB   0 1
11. Natzaret   0 1

Classificació

plantilla de Lluís Garcia passaria 
per sobre del CB Quart des de bon 
començament (26-11), arribant a 
gaudir d’una màxima diferència 
de 27 punts a mitjans del tercer 
període (58-31). Al principi, el joc 
interior i les transicions serien les 
protagonistes del joc vermell, tot 
i que amb el pas dels minuts la 
fluïdesa aniria desapareixent (83-
66). Per acabar, l’AE Minguella no 
podria viure un debut positiu a la 
Primera Catalana. L’equip de David 
Martín veuria com el seu gran inici 
de partit (7-0) quedava tallat per la 
bona reacció del CEB Girona (21-
22). Els visitants sabrien anul·lar 
la proposta de joc ràpid dels de 
Casagemes (33-41) i assolirien 
una diferència definitiva al tercer 
quart (45-60) que ja no seria recu-
perada pels locals (65-79). 

Arriben els debuts femenins
Els pròxims 25 i 26 de setembre, 
els sèniors femenins de Natzaret, 
Minguella, Llefià i Divina Seguros 
Joventut s’estrenaran a Primera i 
Segona Catalana. Pel que fa a la 
Copa Catalunya masculina, el de-
but oficial del CB Sant Josep i l’AE 
Badalonès no es produirà fins al 
primer cap de setmana d’octubre.

Foto: Club Rem Badalona

Foto: CE Dragon Boats BDN
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Una de les peces cedides / Museu Badalona

El passat dijous es va inaugurar al 
Museu del Disseny de Barcelona 
l’exposició D’obra. Ceràmica apli-
cada a l’arquitectura. El Museu de 
Badalona col·labora en aquesta 
mostra amb la cessió temporal 
de tres peces, dues d’elles ubi-
cades normalment a l’exposició 

Aquest cap de setmana, Barcelo-
na viurà les festes de la Mercè. 
La capital catalana ha preparat 
un programa ampli de festes i 
actuacions musicals. El cantant 
badaloní Juan Magan ha estat 
un dels caps de cartells d’aques-
tes fetes de la Mercè amb la 
seva actuació, aquest dijous, a 

permanent, i una tercera acabada 
de restaurar. Els elements prestats 
són un paviment fet amb tessel·les 
allargades de ceràmica; una cano-
nada d’aigua de la segona meitat 
del segle I aC. i una  teula amb 
xemeneia, que té una cronologia 
del 15 aC al 15 dC, que s’exposa 

l’Avinguda Maria Cristina. Tam-
bé la cantant badalonina Maria 
Arnal actuarà aquest divendres, 
a les 22:30h, a l’Avinguda de la 
Catedral. D’altra banda, algunes 
entitats badalonines de cultura 
popular participaran en alguns 
dels actes programats de les 
festes de Barcelona.

El Museu del Disseny exposa 
peces clàssiques de Baetulo

Festes de 
la Mercè amb 
accent badaloní

El Zorrilla obra la temporada 
de teatre amb un cabaret explosiu
L’espectacle ‘Enchanté!’ del trio Divinas enceta la nova programació

rant molt de temps, que l’any passat no 
va poder ser per molt poc i pel que han 
assajat molt dur darrerament. “Estem en 
molt bona forma. Tot i que el passat dia 
11 no ho vam poder demostrar per dife-
rents circumstàncies. Hem millorat regis-
tres respecte l’any passat i volem seguir 
en la mateixa línia”, destaca el cap de 
colla, Adrià Bonet. En aquest sentit, els 
micaco atacaran diumenge el 4de8, tot un 
repte, l’objectiu més gran de la tempora-
da i, si s’arriba a descarregar, el castell 
més important de la història de la colla 
badalonina.

Els Castellers de Badalona afronten 
aquest cap de setmana un dels reptes 
més importants de la temporada. Diu-
menge, dia 25, l’entitat es desplaça fins a 
Torredembarra per participar a la primera 
jornada del Concurs de Castells de Tarra-
gona, la cita més important del món cas-
teller celebrada cada dos anys. Es tracta 
de la tercera participació dels badalonins, 
després de les edicions de 2012 i 2014, 
i l’encaren amb més motivació que mai. 
La Colla Micaco pretén fer saltar la banca 
aquest cap de setmana amb l’assalt als 
castells de 8, un pas que porten prepa-

La Colla Micaco prepara 
l’assalt al 4de8 al Concurs de Castells

Badalona obre aquest cap de setmana 
el primer tram de la nova temporada als 
teatres municipals amb una obra d’allò 
més explosiva, aquest dissabte al Zo-
rrilla a partir de les 21h. Després dels 
celebrats espectacles Sing!Sing! Sing! 
i Chocolat!, el trio Divinas presenta 
Enchanté!, on les tres artistes s’endin-
sen en la música europea de princi-

pis del segle XX per fer una recreació 
descarnada, amb aires de cabaret burlesc 
i glamour decadent, enmarcat en l’època 
de la Segona Guerra Mundial. Enchanté! 
és un cabaret divertit, burlesc i, alhora, 
emotiu i profund. Un cabaret explosif!  
Amb Carla Móra, Marta Móra i Irene Ruiz 
sobre l’escenari; Martí Torras a la direcció 
escènica i Bernat Font al piano.

També al Teatre Zorrilla

LA PROGRAMACIÓ FAMILIAR I PER A TOTS ELS PÚBLICS 
PRESENTA EL SEU PRIMER TAST

Els més petits i les seves famílies 
també tindran un espai teatral de di-
versió aquest cap de setmana, amb la 
primera obra per a tots els públics. 
En Pere Romagosa i l’Andreu Martí-
nez faran tot el possible per fer riure 
tothom enmig d’una classe d’infants 
que dormen. Un “silenci de son” 
omple l’estança dels “cocodrils”, els 

El centre inclou patrimoni del Museu de Badalona

al públic per primer cop. L’exposi-
ció ha estat comissariada per Pedro 
Azara i coincidirà amb el 47è Con-
grés de l’Acadèmia Internacional 
de Ceràmica. La mostra consta de 
quatre àmbits anomenats: ceràmica 
i projecte, ceràmica funcional, cerà-
mica simbòlica i ceràmica estètica. 
Les peces del nostre Museu s’han 
incorporat a l’àmbit de la ceràmica 
funcional i comparteixen sala amb 
peces provinents d’Itàlia, Grècia, 
la península Ibèrica i de jaciments 
catalans com Ullastret, Empúries 
o Barcelona. La mostra aposta per 
posar en valor peces de ceràmica 
creades durant dotze mil anys, d’ús 
quotidià, artístic, decoratiu o màgic, 
i són patrimoni cultural conservat a 
grans museus i col·leccions d’Eu-
ropa. Es tracta d’una gran oportuni-
tat, per tant, per donar a conèixer la 
Baetulo Romana, i es podrà visitar 
fins al 29 de gener de 2017.

més petits d’una escola bressol. L’elec-
tricista, pretén canviar una bombeta, 
quan algú plora en la foscor…massa 
tard! Això tot just acaba de començar. 
Aconseguirà que tornin a adormir-se? 
Plors, riures i sorpreses estan assegu-
rats en aquesta veritable odissea quo-
tidiana. Diumenge, a les 18h, al Teatre 
Zorrilla.
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